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De combinatie van generalisten en specialisten is strategisch een mooie, en een mix die concurrenten niet
hebben. “Met PontMeyer en Jongeneel zitten we heel diep bij onze klanten. Terwijl we met onze andere
bedrijven tot aan de bron kopen. Het specialisme hout en plaat is onze herkomst en zit er heel sterk in. In
andere productgroepen die we over de tijd er bij zijn gaan doen, bouwen we het specialisme steeds meer op.
Bovendien is hout en bouw nu heel populair, en dat zou wel eens verder kunnen groeien in populariteit. Dat is
fijn, dus we zitten op een heel interessant deel van het bouwmaterialenspectrum.”

Financieel ronduit goed

Als derde onderdeel van de stand van zaken noemt Olsthoorn de financiële situatie van TABS. “Toen ik hier
kwam zaten we midden in een financiële crisis. We hadden het zwaar, net als veel andere bedrijven. Maar we
zijn er ronduit goed uitgekomen en staan er in financiële zin nog steeds goed voor. En dat is fijn. Daardoor
kunnen we doorinvesteren in de kwaliteit van onze bedrijven, in de dienstverlening naar onze klanten en in ons
personeel. Zo kunnen we ook af en toe een interessante overname doen.”

Dit is een fragment uit een uitgebreid interview met TABS-directeur Rene Olsthoorn.
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